
Na Pečarju je bilo spet lepo

Letošnji prvi maj na Pečarju je bil
spet sončen in razigran. Ob 10. uri ob
nekakšnem uradnem pričctku tradici-
onaJnega srcčanja, ko je pihalni orkc-
ster Papirnice Vevče zaigral Intemaci-
onalo in je Janko Miklavžin v itncnu
občinskcga sveta zvezc sindikatov vsc
prisrčno pozdravil ter zaželcl lep tova-
riški dan v cvctoči pomladi, jc bilo
ravno nekako prav Ijudl (na pos-
nctku). Izbral si si lahko udoben pro-
stor na robu gozda, pri stojnicah, ki so
bilc lctos od Slavijc in nc od Papir-
nice, si dobil vsega brez vrstc in na
plcsišču sc jc dalo cclo lcpo zračno
zavncti. Kasnejc je prišlo spet toliko
Ijudi, da jc bilo vse drugače, vendar šc
bolj razigrano in šc bolj mravljišču
podobno. Tudi ktos je prvih 1000
prejclo nagelj, zeknega pa smo ob
prihodu spili... litrov. Gostinska po-
nudba je biia letos nckoliko drugačna,
s stoinicami bolj dopadljiva in s cigan-
skimi kotlički iz katerih so nudili go-
laž, bolj domisclna. Ccnc pa so bilc
visoke. Bilo je kljub njim lepo sreča-
nje s prijatelji in znanci in lepo sreča-
nje s pomladjo. Ko sem se vračal s Pe-
čarja, scm sliial prvo kukavico lctos,
malo nižjc scm slišal ptičjc mladiče in
gnczda v duplu trhkga hrasla, in še
nižjc, ko sem že skoraj prišcl iz gozda,
scm splašil srno.

Sama vclika srečanja, na ta pre-
lcstni prvi maj.
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